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NĚMECKO: Je až neuvěřitelné, že se stále najde tolik hlupáků, kteří věří tomu, že muslimové jsou v
Evropě jen kvůli sociálním dávkám. Za úplné idioty pak považuji všechny, kdo džihádisty nazývají
„chudáky uprchlíky“. Jde o islámská vojska, mnohdy prahnoucí po pomstě za to, že západní země
okupují ty jejich.

Většina příchozích tak Evropany nenávidí a jejich cílem je islamizovat území, na němž se usadí. A
plánují si vzít vše, včetně dcer Evropanů. Zdá se, že nepomáhá ani to, když tuto skutečnost stále
dokola opakují sami muslimové. Z mnoha videí, které jsou důkazem skutečných úmyslů muslimů, 
přináším další, na němž muslim, žijící v Německu, po pravdě přiznává, že počítá nejen on, ale všichni
jeho soukmenovci s tím, že Evropany přečíslí. A pravdou je i to, co říká: „Můžete si za to sami“…

Video je v němčině (titulky v AJ):

Muslim říká mladému Němci:

„Islám přichází, aby si vzal Německo a Evropu, ať už to chcete nebo ne… ne válkou, ale porodností,
protože se nemnožíte a muslimové mají každý 7-8 dětí… Ale nejen to, také vaše dcery se provdají za
vousaté muslimy a budou nosit hidžáb, jejich synům narostou vousy! Muslimové budou mít čtyři
manželky a 27 dětí a co budou Evropané schopni dělat? Jedno dítě a možná i pes!  Islám přichází a
vaše dcery budou nosit hidžáb! Ach! Vidím nenávistný výraz ve tvých očích!“

Tolik k výroku muslima z videa.

Pokud by muslimy Evropané nevpustili na kontinent, nikdy by se to nemohlo stát. Vždyť i naši
předkové věděli, že mohamedány musí držet co nejdál od svých zemí. Ale muslim má pravdu,
Evropané dělají maximum pro to, aby to tak, jak on říká,  jednou dopadlo. Stačí už jen podívat se na
to, jak dlouhodobě volí…
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